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Jaarverslag	van	de	oudervereniging	van	het	Emmauscollege	
Schooljaar	2021/2022	 	
	
	
Vergaderingen	
In	het	schooljaar	2021/2022	is	het	bestuur	zeven	maal	bijeen	geweest	voor	een	reguliere	
bestuursvergadering.	Vanwege	de	beperkende	maatregelen	als	gevolg	van	de	Covid-pandemie	vonden	
de	bijeenkomsten	in	november	en	januari	online	via	Zoom	plaats.	Bij	alle	vergaderingen	was	een	ruime	
meerderheid	van	de	bestuursleden	aanwezig.	De	vergaderingen	werden	samen	met	de	schoolleiding	
voorbereid	door	het	Dagelijks	Bestuur	(voorzitter	en	secretaris).		Namens	de	schoolleiding	werden	de	
bestuursvergaderingen	bijgewoond	door	de	heer	Raoul	Majewski	(rector).	Bij	een	aantal	vergaderingen	
waren	ook	één	of	twee	afdelingsconrectoren	aanwezig	om	een	specifiek	onderwerp	toe	te	lichten.		
	
De	jaarlijkse	ledenvergadering	werd	ingevuld	door	een	openbare	bestuursvergadering	op		
22	november	2021.	Deze	vergadering	werd	online	gehouden.	De	ALV	werd	bijgewoond	door	de	
schoolleiding,	het	OVE	bestuur	en	5	kandidaat	bestuursleden.	Er	waren	geen	belangstellende	ouders	
aanwezig.	
	
Samenstelling	bestuur	
Tijdens	de	algemene	ledenvergadering	in	november	is	afscheid	genomen	van	Vera	van	Buuren,	Gea	
Goudswaard,	Eric	van	Leeuwen,	Pascal	Merceij	en	Johan	Roxs.	Najib	Achatbi,	Wendy	
Aendekerk,	Sep	Pouwels,	Carrie	de	Rond	en	Isabel	Salomons	zijn	toegetreden	tot	het	bestuur.	Kort	na	de	
algemene	ledenvergadering	gaf	Najib	Achatbi	te	kennen	zijn	plek	in	het	bestuur	toch	niet	in	te	willen	
nemen	en	zich	terug	te	trekken.	Ook	Anton	Haasnoot	heeft	zich	in	het	najaar	teruggetrokken	als	lid	van	
het	bestuur.	Daarmee	bestond	het	bestuur	in	het	schooljaar	2021-2022	uit	15	leden.	
Het	dagelijks	bestuur	bestaat	uit	Willeke	Stekelenburg	(voorzitter),	Ewa	Mendys-Kamphorst	
(penningmeester)	en	Wendy	Aendekerk	(secretaris).	
	
Inhoudelijk	
In	het	schooljaar	2021-2022	is	er	veel	gebeurd	op	het	Emmauscollege.	De	actualiteit	heeft	het	OVE-
bestuur	beziggehouden,	maar	ook	de	toekomst	van	de	school	en	de	plannen	voor	de	komende	jaren.	
Een	greep	uit	de		onderwerpen	die	in	de	bestuursvergaderingen	aan	de	orde	zijn	gekomen:	
	
• Samenstelling	schoolleiding:	In	het	najaar	zijn	twee	conrectoren	geworven	vanwege	het	vertrek	van	

Lennart	van	der	Meer	en	Jeroen	Perdaan.	Het	bestuur	heeft	kennisgemaakt	met	de	Hans	Visser	en	
Lenneke	de	Bruin	(de	nieuwe	conrectoren)	tijdens	de	vergadering	van	17	januari	2022.	

• Nationaal	Programma	Onderwijs,	40	minutenrooster,	EMC-uren,	mentoraat:	De	uitwerking	van	het	
Nationaal	Programma	Onderwijs	en	de	wijze	waarop	de	gekozen	aanpak	zich	in	de	loop	van	het	jaar	
ontwikkelde	was	meerdere	malen	onderwerp	van	gesprek.	De	organisatie	van	en	de	kwaliteit	van	
de	EMC-uren	is	kritisch	gevolgd.	Aan	het	eind	van	het	schooljaar	is	meegedacht	over	de	
aanpassingen	die	de	schoolleiding	voorstelde,	bijvoorbeeld	ten	aanzien	van	het	rooster.	

• Schoolplan	2021-2025:	Bij	de	start	van	het	schooljaar	is	het	schoolplan	voor	de	komende	jaren	
vastgesteld	en	gepresenteerd	door	de	schoolleiding.	De	vertaling	van	de	bouwstenen	in	concrete	
acties	is	gedurende	het	jaar	een	aantal	malen	aan	de	orde	geweest,	ook	in	het	kader	van	het	
jaarplan	2021-2022.	

• Zorgteam:	Anne	Martens	,	zorgcoördinator	bij	het	Emmauscollege	is	aangeschoven	bij	een	overleg	
in	het	najaar	om	toe	te	lichten	wat	er	aan	zorg	binnen	de	school	plaatsvindt	en	waar	het	team	tegen	
aanloopt.	
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• Corona:	Ook	dit	jaar	was	Covid-19	van	grote	invloed	op	de	gang	van	zaken	op	school.	De	
luchtkwaliteit,	Corona-maatregelen	binnen	de	school,	ziekteverzuim	van	personeel	en	leerlingen,	
zorgen	om	het	welzijn	van	de	leerlingen,	lesgeven	op	afstand,	het	kwam	allemaal	aan	de	orde.	

• Onderwijskwaliteit:	Traditioneel	bespreekt	het	bestuur	de	examenresultaten	met	de	schoolleiding,	
maar	ook	andere	zaken	op	het	gebied	van	onderwijskwaliteit	zijn	aan	de	orde	geweest,	zoals	
toetsing,	lesuitval,	problemen	bij	specifieke	secties	en	het	bezoek	van	de	inspectie	in	het	voorjaar.	

• Haalbaarheidsonderzoek	middelbaar	onderwijs	in	gemeente	Zuidplas:	Dit	onderzoek,	wat	loopt	in	
de	gemeente	Zuidplas	en	mogelijk	verstrekkende	gevolgen	heeft	voor	de	leerlingenpopulatie	op	het	
Emmauscollege,	is	door	de	schoolleiding	toegelicht.	We	blijven	dit	volgen.	

• Huisvesting:	Het	bestuur	heeft	met	de	schoolleiding	gesproken	over	de	huisvesting	van	de	school	in	
de	toekomst,	met	instemming	kennisgenomen	van	de	verbouwing	van	de	B-verdieping	en	is	
geïnformeerd	over	duurzaamheid	en	het	Green	Team	dat	actief	is	in	de	school.	

• Publiciteit	en	Werving:	De	aanmelding	van	nieuwe	leerlingen	en	de	tegenvallende	aantallen	dit	
schooljaar	waren	onderwerp	van	gesprek.	De	werving	viel	door	Covid-19	deels	in	het	water	en	dat	
heeft	zijn	weerslag	gehad	op	de	effectiviteit	van	de	werving.	

• Commissie	Beroep	Eindexamen:	Namens	het	OVE-bestuur	heeft	de	voorzitter	zitting	genomen	in	
een	Commissie	Beroep	voor	het	Eindexamen,	om	op	verzoek	van	de	schoolleiding	een	ingediend	
bezwaar	van	een	examenkandidaat	te	beoordelen.	

• Incidenten	bij	school:	Ook	dit	jaar	was	er	helaas	sprake	van	een	incident	net	buiten	school,	
waarmee	het	Emmauscollege	de	pers	haalde.	Dit	is	besproken	met	de	schoolleiding.	
	
	

Medezeggenschapsraad	
In	de	medezeggenschapsraad	van	het	Emmauscollege	worden	de	ouders	vertegenwoordigd	door	3	
leden	die	worden	aangewezen	door	het	OVE-bestuur.	Dit	schooljaar	bestond	de	oudergeleding	in	de	MR	
uit	Caroline	van	Noordenne,	Amna	Bakija	en	Willeke	Stekelenburg.	De	onderwerpen	die	de	MR	
bespreekt	zijn	heel	divers.	In	het	afgelopen	jaar	is	6	maal	vergaderd	met	de	MR.	Onderwerpen	die	aan	
de	aan	de	orde	zijn	gekomen:	
• Evaluatie	jaarplan	2020-2021	en	bespreking	jaarplan	2021-2022	
• Programma	van	Toetsing	en	Afsluiting	(PTA)	
• NPO	–	40-minutenrooster	en	EMC-uren	
• Schoolplan	2021-2025:	“Ruimte	in	ontwikkeling”	
• Formatieplan	
• Schoolprofiel	
• Schoolgids	
• Covid-19	
• Begroting	Emmauscollege	
• Strategisch	personeelsbeleid	
• Toetsing	
• Programma	GO	(Gepersonaliseerd	Onderwijs)	
• (D)MJOP	(Duurzaam	Meerjaren	Onderhouds	Plan)	
• Hoofddekselbeleid	
• Rooster	schooljaar	2022-2023	
	
De	oudergeleding	in	de	medezeggenschapsraad	informeert	het	bestuur	van	de	OVE	over	de	
onderwerpen	die	aan	de	orde	komen	in	de	MR	en	maakt	na	elke	vergadering	een	verslag	voor	het	
bestuur	van	de	oudervereniging.		
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Contact	met	ouders	
In	het	schooljaar	2021-2022	is	op	verschillende	manieren	contact	gelegd	met	de	achterban,	de	ouders	
van	de	leerlingen	van	het	Emmauscollege.	
• Nieuwsbrief:	Gedurende	het	jaar	is	6	maal	een	nieuwsbrief	verzonden	naar	alle	leden.		
• Website:		Op	de	website	van	het	Emmauscollege	is	een	gedeelte	gewijd	aan	de	oudervereniging:	

https://www.emmauscollege.nl/ouders/ove/	.	Hier	is	algemene	informatie	te	vinden	over	de	OVE.	
De	samenstelling	van	het	bestuur,	de	agenda	en	notulen	van	de	bestuursvergaderingen,	de	
verslagen	van	de	oudergeleding	in	de	MR,	de	nieuwsbrieven	en	de	jaarverslagen	zijn	voor	ouders	en	
belangstellenden	in	te	zien	via	de	site.	

• Thema-avond:	Steven	Pont,	ontwikkelingspsycholoog	en	systeemtherapeut,	heeft	veel	ervaring	met	
pubers	en	ouders	en	is	expert	op	het	gebied	van	pubers	in	Coronatijd.	Op	15	februari	gaf	hij	op	
uitnodiging	van	de	oudervereniging	een	webinar	voor	de	ouders	van	het	Emmauscollege	met	als	
thema:	“De	puber	beter	begrepen”.	Het	was	een	informatieve	en	inspirerende	thema	avond.	Steven	
nam	ons	mee	in	de	wereld	van	onze	pubers	en	de	werking	en	ontwikkeling	van	hun	brein.	Hij	ging	
daarbij	in	op	wat	deze	onzekere	coronatijd	betekent	voor	pubers	en	hoe	wij	als	ouders	hier	het	
beste	mee	om	kunnen	gaan.	Hij	maakte	verbinding	tussen	de	theorie	en	de	praktijk	van	onze	
keukentafels	en	wist	ons	te	boeien	met	voorbeelden	en	handvaten	om	mee	aan	de	slag	te	gaan.	We	
kijken	terug	op	een	geslaagde	thema	avond	met	meer	dan	300	deelnemende	ouders.	

• Aanwezigheid	ouderavonden:	In	het	najaar	was	het	vanwege	de	Corona-maatregelen	niet	mogelijk	
om	aanwezig	te	zijn	bij	de	ouderavonden,	maar	in	april	is	een	vertegenwoordiging	van	het	OVE-
bestuur	aanwezig	geweest	bij	de	ouderavonden.	Er	is	hierbij	gebruik	gemaakt	van	een	banner	die	bij	
een	sta-tafel	in	de	hal	werd	geplaatst	om	de	aanwezigheid	van	de	OVE	zichtbaar	te	maken.	Het	
leverde	een	aantal	leuke	gesprekken	met	de	achterban	op.	

• Mail:	Een	aantal	ouders	heeft	via	het	mailadres	van	de	OVE	(ove@emmauscollege.nl)	contact	
gezocht	met	het	OVE-bestuur.	Hun	vragen	of	opmerkingen	zijn	zo	goed	mogelijk	beantwoord	door	
het	dagelijks	bestuur	en	waar	van	toepassing	geagendeerd	in	de	bestuursvergadering	of	ter	kennis	
gebracht	van	de	schoolleiding.	


